

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-22 號)

有關親子戶外活動事宜

敬啟者：

本校原定於 2021 年 11 月 27 日 (星期六) 舉行親子戶外活動，因應社區疫情關係延至 2022 年 1 月 8 日 (星期六) 舉行，歡迎各家長及學生參加。敬請填妥回條連同費用於 2021 年 11 月 19 日 (星期五) 前交回班主任。因場地人數限制，每位學生不多於 2 位家長或親屬出席。為方便統計人數、預訂日營人數及旅遊巴數量，恕不接受臨時報名。「親子戶外活動」詳情分述如下：

日期：2022 年 1 月 8 日 (星期六)

旅行地點：保良局賽馬會大棠渡假村

時間：集合時間-上午 8 時 20 分

回程時間-下午 4 時正

集合地點：幼稚園

費用：學生-每位 100 元(營費及車費)

家長及家屬-每位 100 元 (營費+車費) 大小同價

學生弟妹(3 歲以下)-每位 75 元(半價營費+車費(基於保險之問題))

活動內容：班本歷奇活動及自由活動

午膳：自備

此致

各家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2021 年 11 月 9 日

回 條

敬覆者：

本人為 _____ (_____) 之家長 參加 / 未能參加 貴校

2022 年 1 月 8 日 (星期六) 親子戶外活動。

● 回程時間：下午 4 時正

● 學生/家長/家屬姓名(請以*註明 3 歲以下參與者)：

(1. _____)、(2. _____)、(3. _____)。

● 總出席人數 _____ 名(連同學生)，總費用 _____ 元。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校

家長簽署： _____ 日 期： _____

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-022)
"Parent-child outdoor activities"

22nd November, 2021

Dear Parents :

The school was originally scheduled to hold a parent-child outdoor activity on 27th November, 2021 (Saturday). In response to the community epidemic, it will be postponed to 8th January ,2022 (Saturday). Parents and students are welcome to participate. Please fill in the reply slip and return it to the class teacher before 26th November, 2021(Friday). Due to the limitation of the number of venues, no more than 2 parents or relatives of each student will attend. For the convenience of counting the number of people, booking the number of day camps and coaches, temporary registration is not accepted. The details of " Parent-child outdoor activities " are as follows:

Date: 8thJanuary ,2022 (Saturday)

Travel location: Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp

Time: Gathering time - 8:20 am

Return time - 4:00 pm

Meet up location: our school

Fees :

Students - \$100 per person (camp fee and coach fee)

Parents and family members - \$100 per person (camp fee and coach fee) the same price

Student siblings (under 3 years old) - \$75 per person (half-price camp fee and coach fee (based on insurance issues))

Activity content:

1. Adventure activities
2. Free time

Lunch: bring your own

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal



Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School

I am the parent of (_____) student _____ ,

and I **able / unable** to participate the " Parent-child outdoor activities "8th January ,2022.

- Return time: 4:00 pm
- Names of Students /parents/family members (please remark participants under 3 years old with *):

(1. _____), (2. _____), (3. _____)

- Total attendance _____ (including Students) The total cost is _____ .

Parent's Signature: _____

Date: _____